
Leven in de eindtijd met de antichrist (NWO)
De wereld is geboren in Adam (Gal. 3:26), niet meer door Christus (Rom. 5:12) omdat de zondeval 
in wereld gekomen is. Door de vrucht van deze zondeval zijn wij gevoelig door leugen en bedrog 
door middel van hersenspoeling en corruptie. Eerst wordt er iets voorbereid om later het duivelse 
plan uit te voeren. De nieuwe wereld orde (wat een duivels plan is) is al 100 jaar bezig met zijn 
voorbereidingen, wat uiteindelijk in 2021 tot zijn begin zal plaatsvinden. Corona wordt gebruikt om 
deze plan uit te rollen.
Waar niemand zich mee druk maakt is; over je ziel, want je ziel blijft leven als je sterft. Je lichaam 
zal vergaan in het graf, maar je ziel zal nooit sterven. De ziel zal in eeuwigheid branden als je je 
niet bekeerd tot den God van Israël. Door deze hersenspoeling van de duivel houd hij dit voor ons 
verborgen. God Woord zegt: de ziel die zondigt zal de dood sterven, daarom is de zondaar 
ellendig omdat hij de dood verdient heeft. Dat alle hoop mij gans ontviel en niemand zorgde voor 
mij ziel, hebt Gij, o Heere, mijn pad gekend (Ps. 142). De duivel zal je ziel met zich mee willen 
nemen naar de hel, maar Jezus alleen is degene die je kan redden uit deze slangenkuil. Hij is de 
hel ingegaan om mensen die in Hem geloven uit de hel naar Zijn Tempel te verzamelen, de grote 
opname (daar kom ik zo op). God schiep de hemel en aarde en het is Zijn eigendom en heeft de 
sleutel des hemels, om plaats te maken voor zijn kinderen. Dat moet onze gebed zijn; O. Heere 
help mij, verlaat mijn ziel toch niet, of met andere woorden: neem Uw Heilige Geest niet van mij 
(Ps. 51). Hoewel de mens die wedergeboren is, mede met Zijn dood en opstanding die weg is 
gegaan, blijft de mens vleselijk, maar de Geest is eigendom van Christus, en komt Hem toe, met 
Hem zijn wij meer dan overwinnaars. De verlossing door Hem staat vast en blijft onverbroken, en 
dat gaat God volk beleven en herleven. Daarom zo gij Zijn stem dan hoort, verhard u niet , maar 
laat u leiden. Daar is haast bij want je weet niet of je over tien minuten gebeurt. Je kunt sterven 
maar ook de opname missen. Dit is een onderdeel waar geen dominee over heeft. Deze opname 
is de grote gebeurtenis voor de grote verdrukking. De opname is wanneer de Heere Jezus Zijn 
volk gaat in de wolken gaat ontmoeten, een bazuin zal uit den Hemel klinken en de gelovigen in 
Hem zowel de doden als de levenden, zullen de stem van Gods Zoon horen (1 Thes. 4:14-18, 1 
Kor. 15:50-53 en Joh. 5: 28 en 29). Want de Heere Zelf zal een geroep, met de stem des 
archangels, en met de bazuin Gods nederdalen van den Hemel; die in Christus gestorven zijn, 
zullen eerst opstaan, en daarna zullen wij die levend overgebleven zijn, zullen tezamen met hen 
opgenomen worden in de wolken den Heere tegemoet. Zijn Kerk zal opgenomen worden in den 
hemel om zo Gods komende oordeel te ontlopen (Openb. 3:10).  Alles verandert, de tijd waar 
Jezus voor waarschuwde (in Matt. 24) is er dan eindelijk, die de antichrist en Gods vreselijke 
oordeel over de aarde zal brengen. De wereld komt dan in de grote verdrukking terecht, waar de 
duivel (het beest) over de aarde heerst en aanbidding zal eisen. Iedereen die gehoorzaamt zal het 
teken van het beest ontvangen aan zijn voorhoofd of aan zijn hand (Openb.14:9).
Als je de plannen van de Nieuwe Wereld Orde onderzoekt, kom je erachter dat de 3000 
machthebbers (deepstate) in deze wereld (zoals Klaus Schwab, Bill Gates, Mark Rutte, ect.) niet 
tevreden zijn met hun macht en proberen zelfs het lichaam van mensen te koppelen met de 
techniek. Deze techniek is zo ontwikkelt dat ze nu zo ver zijn, dat ze het kunnen toepassen, door 
Corona-vaccin. We weten niet of deze vaccin de doorslag zal geven op hun plannen, maar het ziet 
er wel naar uit (filmpjes duiken op dat ijzer als magneet op de armen blijven plakken). 
De schending op Gods Tempel is gewis, en die gezond zijn hebben de medicijnmeester niet van 
node (Luk. 5:31). Die Gods tempel schendt, die zal God hen ook schenden (1 Kor. 3:17). 
Zonder dit merkteken kun je niets kopen of verkopen (zodat je sterft) (Openb. 20:4), maar met het 
merkteken ga je naar de poel des vuurs (Openb. 13:16; 14:9-11; 16:2 en 20; 19:20). Op dit 
moment kunnen we eenvoudig vertrouwen op Jezus offer voor onze zonden en Zijn gift ontvangen. 
Het is moeilijk te zeggen wie wel of niet gered is…, Maar tijdens de verdrukking zullen Gods volk 
er echt uitsteken en zullen geloven dat Jezus Christus hun zwanenlied zal zijn (Openb. 4:2), de 
geboden Gods bewaren (Openb. 14:12; 12:17), Het merkteken van het beest weigeren (Openb. 
14:9-11) en onthoofd worden (Openb. 20:4) dus martelaarschap zal de prijs voor je redding zijn.
De laatste dagen zullen deze dingen geschieden en hiermee eindigt de genade-tijd. Dus laat je 
niet vaccineren en zie je ziel gered te krijgen.
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